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 Poimintoja kokouksen aiheista. 

Kokouksessa käsiteltiin mm.: 

• Todettiin kaikkien VAL:in jäsenten suorittaneen Reilusti ja Puhtaasti Paras -koulutukset ja tutustuneet liiton 

ympäristö- ja vastuullisuusohjelmiin sekä eettisiin ohjeisiin 

• Todettiin kilpailutoimihenkilölistan päivitys ja uudet päivitys tasot 1,2 ja 3 tuloslaskijoiden osalta.  Tasojen 

selitys ei näy tuloslaskijalistassa, vaan koulutuspolussa 

• Käsiteltiin ja vastattiin liittohallitukselle Vakitan esitykseen, koskien kansainvälisten edustusvalintojen 

sääntökohtaa 

• Koska kokouksessa oli paljon asioita, niin siirrettiin osa VAL:n ja eri työryhmien asioiden käsittelyt jaoston 

ylimääräiseen kokoukseen 

• Keskusteltiin kilpailujen hakuohjeesta ja tarvittavista muutoksista, koskien vuoden 2025 seura -ja 

valtakunnallisia kilpailuja, joiden pohjana olisi moduulirakenne, eli valmiit luokkamäärät ja luokkatasot 

• Päätettiin tuomari- ja toimihenkilöt tuleviin SM ja GP -kilpailuihin 

• Käytiin läpi kokeilukilpailujen tilanne ja tarkasteltiin ohjeiden sisältöjä. 

• Keskusteltiin Seniori Cup:n kehittämisestä ja osallistujien laajentamisesta 

• Päätettiin lukuisista kilpailusääntömuutoksista kevätkokoukselle ja jatkettiin muiden kilpailusääntöihin 

liittyvien muutosesityksien valmistelua 

• Keskusteltiin liiton parikortiston aktiivisten kilpailuyksiöiden määristä ja ei-aktiivisten vääristä merkinnöistä 

• Hyväksyttiin yhden parin sarjojen uudesta palautearvioinnista kokeiluna. Ohje koskee kolmea kevään 2024 

kilpailua  

• Keskusteltiin yleisesti SM- kilpailujen kannattavuudesta, järjestelyistä, liiton ja yhteistyöseuran välisestä 

roolista sekä sopimuksesta tulevien kilpailujen järjestelyihin liittyen  

• Keskusteltiin yleisesti toimihenkilöiden riittävyydestä sekä näiden kouluttajista ja todettiin kilpailunjohtajien 

kouluttajan puute, jonka hakuvalmistelut aloitettiin 

• Käsiteltiin ja hyväksyttiin parien luokkanousuesitykset 

• Käsiteltiin seurojen kilpailujen lisäluokkamuutoshakemukset 

• Keskusteltiin 24.2. olleen suunnittelupäivän asioiden jatkotoimista. Samalla kirjattiin, että tilaisuuden alussa 

kuultiin liiton puolelta Harri Harjulan esitys liiton uudesta strategiasta, pitäen sisällään monia eri osa alueita, 

joihin tulee panostaa strategiakaudella 
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